



Approval Certificate

Abu Dhabi Public Health Center (ADPHC)

Certifies that

EASTERN INTERNATIONAL L.L.C.

Has met all the minimum requirements of Occupational Safety & Health according to standards set by ADPHC.

Approved System:

“Occupational Safety and Health Management System of (EASTERN INTERNATIONAL L.L.C.)”

Scope:

- Air Conditioning, Ventilation Air Cooling Systems Maintenance, Installation and Contracting
- Rainwater Drainage Contracting
- Wireless transmission towers repairing and Contracting
- Installation and repair of safety equipment and fire extinguishing systems
- Metal construction contracting
- Mechanical Contracting
- All Kind Building Projects Contracting
- Power Distribution Networks and Stations Contracting
- Contracting Transmission Networks and Distribution of Water
- Electrical Contracting
- Levees Construction and Maintenance
- Water Desalination and Treatment Stations Contracting
- Submain Sewerage Networks and Houses Connection Contracting
- Aluminum Installation Works
- Main Roads, Streets and Related Works Contracting
- Service Duct Connection Drilling
- ports and marine Contracting
- Water Inlets Contracting
- Road Painting and Other Marking Works

Approval Date: 15 December 2019

Renewal Date: 15 December 2022

Valid Till: 14 December 2025

Approval Certificate No:

ADPHC/GD-00/BC-12/00224

دائرة البلديات والنقل

Department of Municipalities & Transport

Important Note:

- System Implementation must commence within one month of the approval date, and all Occupational and Safety standards set by ADPHC must be complied with.
- Performance Reports must be submitted to the SRA on quarterly basis.
- OSH Cost Implementation Reports must be submitted to the SRA on Annual basis.
- The external audit must be conducted by an auditing company registered with the Center after 12 months from system approval date and annually thereafter, with the audit reports submitted to the SRA within 30 calendar days form Audit date.
- The Approval Certificate will be re-issued by the end of the third year in accordance with the annual audit results and corrective actions taken by the entity.
- This Certificate shall be revoked at any time by the SRA in case of non-compliance with the implementation requirements of the standards set by ADPHC & not using the Electronic System "AL ADAA" for submitting the relevant reports

Abu Dhabi Public Health Centre

Tel: 02 504 8841

Email: adcp@doh.gov.ae

Abu Dhabi, United Arab Emirates



شهادة اعتماد

يشهد

مركز أبوظبي للصحة العامة بأن

الشرقية العالمية ذ.م.م

قد استوفى (أو استوفت) كافة المتطلبات الأساسية للسلامة والصحة المهنية وفق المعايير المحددة من قبل المركز.

النظام المعتمد:

" نظام إدارة السلامة والصحة المهنية لـ (الشرقية العالمية ذ.م.م) "

النطاق:

- مقولات تركيب أنظمة التكييف والتبريد وتهوية وتبريد الهواء وصيانتها
- مقولات تصريف مياه الأمطار
- مقولات إنشاء أبراج الإرسال اللاسلكي وإصلاحها
- تركيب وإصلاح نظم معدات السلامة وإطفاء الحريق
- مقولات الإنشاءات المعدنية
- المقولات الميكانيكية
- مقولات مشاريع المباني بأنواعها
- مقولات شبكات ومحطات توزيع الطاقة
- مقولات شبكات نقل وتوزيع المياه
- المقولات الكهربائية
- مقولات إنشاء السدود وإصلاحها
- مقولات محطات تحلية وتنقية المياه
- مقولات شبكات الصرف الصحي الفرعية وتوصيلات المنازل
- أعمال تركيبات الأمانيوم
- مقولات الطرق الرئيسية والشوارع والإصلاص المتعلقة بها
- مقولات حفر قنوات التمديدات الخدمية
- مقولات إنشاء الموانئ والإنشاءات البحرية
- مقولات مأخذ المياه (منافذ المياه)
- أعمال تنفيذ خطوط الطرق وعلاماتها

تاريخ الاعتماد: 15 ديسمبر 2019

تاريخ التجديد: 15 ديسمبر 2022

صالحة لغاية: 14 ديسمبر 2025

شهادة اعتماد رقم:

ملاحظة هامة:

- يجب تطبيق متطلبات السلامة والصحة المهنية المحددة من قبل مركز أبوظبي للصحة العامة خلال فترة لا تتجاوز شهر من تاريخ الاعتماد والالتزام عند التطبيق بكافة هذه المتطلبات.
- يجب رفع تقارير أداء السلامة والصحة المهنية إلى السلطة المنظمة للقطاع بشكل ربع سنوي.
- يجب رفع تقارير تكلفة تطبيق النظام الداخلي إلى السلطة المنظمة للقطاع بشكل سنوي.
- يجب إجراء التدقيق الخارجي من قبل طرف ثالث مسجل من قبل المركز وذلك بعد 12 شهراً من تاريخ اعتماد النظام الداخلي وشكل سنوي بعد ذلك، على أن يتم رفع تقارير التدقيق إلى السلطة المنظمة للقطاع خلال 30 يوم من تاريخ إجراء التدقيق.
- يتم إعادة منح شهادة الاعتماد مع نهاية السنة الثالثة بناء على نتائج التدقيق والإجراءات التصحيحية التي يقوم بها الكيان.
- يحق للسلطة المنظمة للقطاع إلغاء هذه الشهادة في أي وقت في حال عدم الالتزام بمتطلبات السلامة والصحة المهنية المحددة من قبل المركز وعدم استخدام التطبيق الإلكتروني " الأداة " في رفع التقارير ذات العلاقة.

مركز أبوظبي للصحة العامة

الهاتف: 02 504 8841

البريد الإلكتروني: adcp@doh.gov.ae

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة